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Til stede: Henrik, Søren, Rezan, Karin, Linda, Sanne, Mads, Annemette, Kenneth, Emma, Kaya,  

Afbud: Thomas, Birgit, Tina 

1/ 

 

Godkendelse af dagsorden 

Godkendt 

 

2/ 

 

Godkendelse af referat fra sidste SB-møde 

Godkendt 

 

 

3/               Til orientering, drøftelse og/eller evt. vedtagelse: 

 

3a/ Status Øtoften ledersituation 

Nourreddine er stoppet som afdelingsleder på Øtoften, Peter der er 

pædagog på Øtoften er konstitueret leder indtil der er ansat ny leder på 

Øtoften. Der er ansat 4 nye lærere på Øtoften. Der kan være episoder 

ved busstoppestedet efter skole, dette drøftes videre på skolen og 

forældre kontaktes ved behov.  

 

 

3b/ Elevkapacitet  

Referat af 
SKOLEBESTYRELSESMØDE  

Sengeløse Skole på biblioteket 
onsdag d. 24. jan 2024  

Kl 18.00-20.00 
 

 
 
 

 



Administrationen har lagt en politisk sag på ISU møde den 24/1 vedr. 

2 spor og modtagerklasse på Sengeløse Skole.  

Skolen bakker op og ser positivt på sikring af 2 spor og opgaven 

omkring modtagerklassen.  

Bestyrelsen har en bekymring omkring de fysiske rammer på skolen og 

økonomien ifm. modtagerklasse og retter henvendelse til ISU ved 

vedtagelse af den politiske sag.   

  

3c/ Digitalskolepolitik  

Digitalskolepolitik er drøftet i formandskab og ledelse. 

Skolebestyrelsen ser positivt på tiltaget og dette drøftes i afdelingerne 

på skolen, elevrådet og i skolebestyrelsen igen.     

 

 

3d/ Skolebestyrelsesvalg  

Der er skolebestyrelsesvalg til foråret, skolen afventer udmelding fra 

skolecenteret ift. valgprocedure. Søren, Jan og Henrik er på valg. 

Henrik ønsker at stoppe i SB efter mange, da hans søn stopper på 

skolen. Søren og Jan ønsker at genopstille.  

 

 

3e/  Søvnprojekt 7. årgang 

7. Klasserne skal i marts deltage i søvnprojekt i samarbejde med 

klubben og SSP. Der vil være oplæg i klassen, eleverne skal tilstræbe 8 

timers søvn i døgnet, undgå skærm en time inden sengetid og lægge 

mobilen udenfor soveværelset i en periode på 3 uger, derefter vil der 

bl.a. være et virtuelt forældremøde med opsamling mm.  

 

3f/ 

 

  

3g/  

 

 

 

 

 



4/               Orientering fra: 

 

4a/ 

 

Arbejdsgrupperne: 

Arbejdsgruppen har arbejdet med input til værdigrundlaget efter 

drøftelse i SB. Der er nu en proces, hvor værdigrundlaget drøftet med 

personale og elever, hvorefter arbejdsgruppen mødes igen inden 

endelig drøftelse i SB.  

 

4b/ Eleverne: 

Der er kommet nye møbler i udskoling og på mellemtrin. I udskoling 

er der kommet nye elevskabe, der er nogle problemer med nogle af 

låsene på elevskabene. Dette undersøges nærmere af ledelsen. 

9. klasserne et ønske om, at sidste skoledag rykkes til en anden dag. 

Dette er desværre ikke muligt, da alle 9. klasserne i kommunen har 

sidste skoledag samme dag. Ledelsen har en opmærksomhed på, at de 

mundtlige prøver hvis muligt ikke lægges dagen efter sidste skoledag.  

 

4c/ Skolebestyrelsen:  

 Lokalavisen har kontaktes SB med henblik på artikel vedr. to-spor på 

skolen. Den 25/4 er der skoleudviklingssamtale hvor skolens ledelse, 

SB og skolecenteret mødes. Søren kan desværre ikke deltage, det 

undersøges om en anden fra SB kan deltage. Der er indkøbt multibane 

og andre udendørs faciliteter for skolens egne midler. SB udtrykker 

ærgrelse over renoveringen af naturfagslokalerne ikke står klar endnu. 

Trivsel og tonen på enkelte årgange kan være udfordret, kontaktrådet 

har mulighed for at kontakte ledelsen ved bekymring.  

 

4d/ Medarbejderne: 

1/11 blev der ansat 3 nye lærere på almen delen, Ulla, Janus og Celina. 

 

4e/ Ledelsen: 

Ansættelse af specialpædagogisk koordinator Kåre som starter 1/2 

Der er ansat ny pædagog i SFOén Josephine. Der har været vandskade 

i Åen, lokalerne er nu heldigvis i brug igen. 

 

4f/ Personalesager – lukket punkt: 

 

 



 

5/              Eventuelt:  

                                                 

Mødet slut: 20.08 

 

Punkter til kommende møder 

Henrik stopper i skolebestyrelsen (juni) 

Værdigrundlag (Forår) 

Evt. Præsentation af tiltag ud fra Ungeprofilundersøgelsen.  

Brug af mobil og elektroniske devices i forhold til den aktuelle debat.  

Meddelelsesbogen, herunder skole/hjem samarbejde 

Revidering af mobilpolitik ift. smartwatches 

Brug af IPads i indskoling 

Hvordan får vi inddraget forældre i større omfang ift. den praktiske del af undervisningen? 

Evaluering af beslutninger af lejrskole.   

Oplæg om digitaldannelse og det gode skole/hjem samarbejde på fx forældremøde. 

 


